
 

WIO.0003.4.2021                                                    Wojkowice, dnia 10 maja 2021 roku. 

 

 

                                                                                   Pan Mateusz Mania 

                                                                                   Przewodniczący Rady 

                                                                                   Miasta Wojkowice  

 

 

 

ODPOWIEDŹ NA INTERPELACJĘ 

 

Radnej Miasta Wojkowice Pani Barbary Rogalskiej  

 

  

W odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 26 kwietnia 2021 roku dotyczącą 

nawierzchni wałów wzdłuż rzeki Brynicy przy ul. Sobieskiego informuję, iż o wyjaśnienie  

w przedmiotowej sprawie zwróciłem się do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie, wykonującego prawa właścicielskie w stosunku do wód, które są własnością Skarbu 

Państwa.  

Odpowiedź w przedmiotowej sprawie  przekażę niezwłocznie po jej otrzymaniu.   

 

 

 

  

 

 
Kopia: 

1. WO  

2. a/a 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


